
                                                Protokół nr 3 

                                      z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

                                    Rady Gminy Krzemieniewo  

                                          w dniu 23 lutego  2015    

   

    Dnia 23 lutego  2015 o godzinie 15.00 odbyło się  posiedzenie Komisji Rewizyjnej . 

    Przewodniczący komisji powitał zebranych i zaproponował następujący porządek obrad. 

1. Kontrola działalności grupy remontowej za  rok 2014 

2. Sprawy bieżące  

3. Wolne głosy i wnioski. 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. pkt.1  

 Przewodniczący  Komisji poinformował zastępcę Wójta Gminy , że w dniu 26 stycznia 2015 roku za 

zgodą Wójta Gminy, członkowie  Komisji  skontrolowali pomieszczenia socjalne, zajmowane przez 

grupę remontową. Zapoznano się z pomieszczeniami w których przechowywany jest sprzęt i 

narzędzia  grupy remontowej. Przewodniczący Komisji udzielił głosu p. Ryszardowi Patelce, który 

odpowiedzialny jest za nadzór nad osobami zatrudnionymi w grupie remontowej, prosząc o 

przedstawienie informacji  o liczbie zatrudnionych pracowników  i pracach  które wykonały te osoby                     

w roku 2014.  

Zastępca Wójta poinformował, że w skład grupy wchodzi 7 osób  z czego 5 osób zatrudnionych jest    

w pełnym wymiarze czasu pracy a 2 osoby zatrudnione są w wymiarze ¾ etatu.  Wykaz zatrudnionych 

osób , posiadanych kwalifikacji, wynagrodzeń i urlopów jakie te osoby mają do wykorzystania  został 

członkom komisji rewizyjnej dostarczony wcześniej i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Zakresy obowiązków pracowników stanowią załącznik nr 3 do protokołu. Zastępca Wójta 

poinformował, ze rzemieślnicy zajmują się głównie zadaniami związanymi z bieżącymi remontami , 

szczególnie w sytuacjach awaryjnych. Szczegółowy wykaz prac wykonywanych w roku 2014 stanowi 

załącznik nr 4  Przedstawiono także informację o sprzęcie  jakim dysponuje gmina w celu 

wykonywania zadań. Wykaz ten stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Do wglądu członkom komisji 

przedstawiono oryginały dokumentów dotyczących rozliczenia czasu pracy tj. listy obecności oraz  

indywidualne kart pracy. Kserokopia jednej z kart pracy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.  

Zastępca Wójta omówił zasady rozliczania paliwa zakupionego do ciągników i sprzętu grupy. 

Przedstawiono sposób ustalenia  norm zużycia paliwa. Dokument  ustalający normy zużycia paliwa   

stanowi  załącznik nr 7 do protokołu. Dokument rozliczający  paliwo na koniec każdego miesiąca 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Po wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący komisji pytał czy rzemieślnicy w okresie zatrudnienia byli 

kierowania na szkolenia celem zdobycia dodatkowych uprawnień ? 



Zastępca Wójta wyjaśnił, ze osoby te miały systematycznie przeprowadzane badania lekarskie i 

szkolenia BHP .Natomiast nigdy nie kierowano ich na dodatkowe szkolenia, w związku z tym nie 

posiadają uprawnień do spawania czy wykonywania  prac na wysokościach. Przewodniczący Komisji 

sugerował, aby rozważyć   możliwość zdobycia takich uprawnień poprzez szkolenia finansowane ze 

środków unijnych.  

W dalszej kolejności pytano zastępcę Wójta czy rozważano zakup nowego ciągnika  i czy zakup ten 

poprawił by efektywność pracy grupy.  Dojazd starym ciągnikiem na miejsce prace oddalone od 

urzędu gminy  o kilka kilometrów zajmuje dużo czasu.  

Zastępca wyjaśnił, że póki co nie ma w planie wydatków budżetu gminy  zakupu nowego ciągnika.  

Radny Krystian Dutkiewicz pytał kto sprawuje nadzór nad pracą tych osób ? Radny uzasadnił swoje 

pytanie sporym niezadowoleniem mieszkańców gminy z prac wykonywanych przez pracowników 

grupy . 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że  prace koordynuje p. Czesław Kielich,  natomiast  bezpośrednim 

przełożonym pracowników był osobiście. Nie zgodził się z twierdzeniem radnego. Uważa , że 

pracownicy wykonują swoje zadania sumiennie a społeczny odbiór wynika niekiedy z przyczyn 

zupełnie nie zależnych od pracowników.  

W dalszej kolejności radny Krystian Dutkiewicz pytał czy kiedykolwiek rozważano założenie  do 

ciągników mierników przepływu paliwa?  

Zastępca Wójta wyjaśnił, że takiej opcji nigdy nie rozważano , ponieważ uznano , że przyjęty sposób 

rozliczania zużycia paliwa nie wykaz  nieprawidłowości.  

Przewodniczący komisji zwrócił uwagę zastępcy wójta , że sposób przechowywania sprzętu budzi 

wiele wątpliwości. Pytał również o cel zakupu osprzętu do ciągnika , który  był drogi a nie jest 

wykorzystywany.  Zastępca Wójta wyjaśnił, że zakupiono osprzęt w przekonaniu , ze będzie dobrze 

służył do porządkowania ścieżek rowerowych i chodników. Niemniej jednak , zakupiony sprzęt okazał 

się mało funkcjonalny i z tego powodu nikt z niego nie korzysta.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Komisji pytał o sens utrzymywania kilku pomieszczeń socjalnych 

na potrzeby grupy remontowej .W odpowiedzi Zastępca Wójta wyjaśnił , że główne pomieszczenie 

socjalne znajduje się w budynku przy urzędzie gminy. Drugie pomieszczenie socjalne mieszczące się w 

budynku GOPS jest wykorzystywane okazjonalnie.  

Radni zwrócili uwagę Zastępcy Wójta , że kradzieże sprzętu jakie nastąpiły w roku 2014 i 2015 

wynikały szczególnie z braku zabezpieczenia sprzętu na terenie  przylegającym do budynku GOPS.  

Radni wskazali na potrzebę zamontowania monitoringu , uzupełnienie oświetlenia oraz ogrodzenie 

terenu. 

Radny Radosław Sobecki zaproponował, aby podjąć działania zmierzające do wyznaczenia osobnego 

wjazdu dla pracowników gazowni, którzy korzystają z sąsiadującego terenu.  

Podsumowując dyskusję  Przewodniczący komisji stwierdził, że zapoznał się z dokumentacją 

dotyczącą rozliczenia czasu pracy osób zatrudnionych w grupie budowlanej. Wg przewodniczącego 

dokumentacja prowadzona jest na ogół prawidłowo. Niemniej jednak pojawiają się elementy, które 



w obecnych czasach nie mogły by mieć miejsca w firmach np. całodniowy pobyt pracownika na 

badaniach lekarskich. Sytuacje takie stwierdzono analizując karty pracy pracowników. 

Przewodniczący komisji zwrócił uwagę zastępcy Wójta na konieczność lepszej organizacji pracy a co 

za tym idzie konieczność szukania oszczędności finansowych.  

Zastępca Wójta wyjaśnił, że szukając finansowych oszczędności należałoby zwrócić szczególną uwagę 

na fakt, że pracownicy grupy w miesiącach od maja do września poświęcają swój czas na koszenie 

traw na rowach, głównie przy drogach powiatowych, co jak wiadomo nie jest zadaniem gminy a 

powiatu. W związku z powyższym należałoby pomyśleć nad tym jak tą kwestię uregulować , aby nie 

obciążała budżetu gminy.    

Na powyższym zakończono realizacje pkt.1 porządku obrad. Przewodniczący komisji podziękował 

zastępcy Wójta za wyjaśnienia.  

ad. pkt.2  

W ramach  realizacji pkt 2 porządku obrad  Przewodniczący  Komisji zaproponował zmianę w 

projekcie uchwały dotyczącej planu pracy Komisji rewizyjnej na rok 2015. Proponowana zamiana ma 

dotyczyć przesunięcia terminu  kontroli wykonania budżetu  za rok 2014 z miesiąca marca na  

kwiecień. Natomiast temat do kontroli  dotyczący dzierżaw majątku gminy , który planowano 

zrealizować w kwietniu , zostanie sprawdzony  w marcu .Przewodniczący uzasadnił swój wniosek 

tym, ze dopiero w dniu 24 marca br. uda się na szkolenie organizowane przez RIO  w sprawie kontroli 

wykonania budżetu.   Komisja zaakceptowała złożoną propozycję.  

Przewodniczący komisji przedstawił wykaz informacji,  które niezbędne będą do kontrolowania 

tematu dzierżaw gminnych. Skarbnik gminy zobowiązała się  dostarczyć żądane informację w 

terminie umożliwiającym zapoznanie się z nimi  przed  kolejnym posiedzeniem.  

Radny Mirosław Krysztofiak  zwrócił się z prośbą aby na następne posiedzenie przygotować 

informację na temat wykupionej nieruchomości w Górznie. Radny szczególnie prosi o ustalenie kto 

jest właścicielem budynku gospodarczego , czy budynek ten został wykupiony w całości ?  

Ad. Pkt.3  

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na niską frekwencję na zebraniach wiejskich. Sprawa jest 

ważna w obliczy zbliżających się zebrań wiejskich , które mają wyłonić sołtysów . Z posiadanych przez 

siebie informacji uznaje, że powodem takiego stanu jest słabe informowanie mieszkańców.                         

W związku z powyższym Przewodniczący komisji zaproponował aby wśród członków Komisji podzielić 

role  i skontrolować kiedy  w poszczególnych wsiach pojawiły się ogłoszenia o zebraniach wiejskich.  

Ustalono, że kolejne posiedzenie odbędzie się w dniu 13 marca br. O godzinie 9.00  

Na powyższym protokół zakończono.  

       protokółowała D.A                                                 Przewodniczący Komisji  

                                                                                     (-) Marek Garbacz ……………………………………………… 

                         (-) Krystian Lewandowski ………………………………….. 

                         (-) Krystian Dutkiewicz ……………………………………….. 



                         (-) Mirosław Krysztofiak ………………………………………. 

                       (-)Michał Michalski ………………………………………………… 

                      (-) Henryka Przybylska ………………………………………… 

                       (-)Radosław Sobecki……………………………………………….. 

 

 


